
PROTOKOLL
vid samanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
den 15/5 1951 på Stadion.
Närvarande: Larson, Nordlund, Rinman, Norén och Lilie

quist samt under sammanträdets senare del: 
Dunér.

Frånvarande: Hellborg.

§ 1. Ordföranden Öppnade sammanträdet och hälsade nyvalde styrelse
ledamoten Ingvar Norén välkommen i kretsen.

§ 2. Föredrogs protokoll från 21/2/51, vilket godkändes efter en 
smärre ändring, som skalle genomföras genom en strykning i det 
upplästa protokollet.

§ 3. Diskuterades bestämmelserna för hedersmärket och beslöts utse 
Dunér och Norén att gå igenom och omredigera medaljreglementet 
i ett förslag, som skulle föreläggas Överstyrelsen före som
marens slut.

§ 4. Sekreterarens  åtgärder i fråga om Gösta Knutssons gageanspråk 
för medverkan i jubileumsprogrammet den 9/3/51 godkändes och 
uppdrogs åt honom att fortsätta avvecklingen av ”målet".

§ 5. Skattmästaren drog upp bordtennissektionens skuld till Sthlms
Bordtennisförbund och beslöts att meddela förbundet, att DIF 
kommer att betala skulden. Beslöts samtidigt att kalla bord
tennissektionens styrelse till sammanträde med ÖS den 31/5/51 
kl. 18.00 på Stadion.

§ 6. Beslöts kalla samtliga sektionsordföranden till samma samman
träde kl. 19.30 och att meddela handbollssektionens styrelse 
om möjligheten att direkt ovanpå detta sammanträde få ta kon
takt med ÖS.

§ 7. Uppdrogs åt sekr. ätt färdigställa en skrivelse att utgå till 
firmor, resebyråer etc. med meddelande om under vilka förhål
landen varor, biljetter etc. fick rekvireras. I anslutning här
till meddelade Dunér, att viktigare skrivelser inte borde av
sändas med endast ordförandens och sekreterarens påskrift. Hela 
styrelsen borde dessförinnan få ta del av innehållet. Något be
slut fattades dock inte.

§ 8. Skattmästaren drog upp frågan om hur de två på ÖS placerade fri
korten till Råsunda Fotbollsstadion skulle utnyttjas. Han be
tecknade som egenmäktigt det sätt, som på senare år gett vissa 
i styrelsen möjlighet att disponera korten, vilket ytterligare 
underströkts av Dunér. Norén rekommenderade att korten skulle 
alternera mellan två och två inom ÖS. Dunér ansåg att sekre
teraren skalle vara utesluten från förmånen att disponera något 
av korten. Larson meddelade, att han begärt ytterligare ett 
kort av Råsunda-Stadion och att i väntan på besked härom, frågan 
borde bordläggas. Så blev också beslutet.

§ 9. Efter diskussion fastställdes följande arvoden: till revisorer
na 200 kr. /100 kr. pr man/, till skattmästaren 400 kr, till 
sekreteraren 400 kr. I fråga om det senare arvodet  
dess tillämnande emottagare, att han inte hade för avsikt att 
ta emot något arvode.

meddelade

§ 10. Avslutades sammanträdet.
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